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„Nem tudjuk elfogadni  Csíkszereda városának idei  költségvetését,  mert tartalmazza a múlt  év
végén  megemelt  adókat”  –  jelentette  ki  Soós  Szabó  Klára,  az  Erdélyi  Magyar  Néppárt
önkormányzatai képviselője. Hangsúlyozta: elfogadhatatlan az indokolatlanul magas adó és illeték.
A Néppárt fontosnak tartja az arányosságot és méltányosságot a lakosság gazdasági ereje és az
adók között.

A Néppárt két képviselő, Soós Szabó Klára és Tőke Ervin, ellenszavazatával a pénteken megtartott
soros havi ülésen az RMDSZ, az MPP és az USL önkormányzati képviselői megszavazták a város idei
költségvetését, ami több mint 150 millió lejre rúg.

„Mivel a 2014-es költségvetés tartalmazza a múlt év végén megemelt adókat és illetékeket, ezért a
Néppárt képviselői nem szavazták meg a költségvetést. A Néppárt az elmúlt év végén sem értett



egyet  azzal,  hogy  Csíkszeredában  tovább  emeljék  az  adókat  és  illetékeket,  mert  már  akkor
magasabb szinten voltak, mint más városokban. Ezért javasoltuk, hogy ne történjen adóemelés,
hisz egyensúlyt kell fenntartani a lakosság gazdasági ereje és az adószintek között. A jelenlegi adók
és illetékek jóval a lakosság gazdasági ereje fölött vannak, amik nagy terheket rónak az itt élőkre.
Sajnos a gazdasági mutatók a városban, de az egész megyében is nagyon alacsonyak, országos
szinten sereghajtók vagyunk. A helyi önkormányzatoknak ezt szem előtt kellene tartani, amikor az
adó- és illetékszinteket megállapítják. Az szép és jó, hogy beruházásokban gondolkodunk, mert az
is kell a fejlődéshez, viszont a beruházások és a fejlesztések nem szabad, hogy ellehetetlenítsék az
itt lakókat” – fejtette ki Soós Szabó Klára az idei büdzsével kapcsolatban.

A  város  közterein  idényjellegű  teraszok  kialakítását  határozó  szabályzattal  kapcsolatban  Soós
elmondta: nem ért egyet azzal, hogy az önkormányzatnak a vállalkozók, akik egyik hónapról a
másikra élnek, előre fizessenek a használt közterületért. „A javaslatom az volt, hogy a havi bért a
hónap végén fizessék ki, miután a bevételt beszedték. Ennyi bizalommal lehetne a kisvállalkozók
irányába a városvezetés, de sajnos nem vállalkozóbarát. Nemrég egy statisztika kimutatta, hogy a
megye  fiataljai  közt  a  vállalkozói  kedv  országos  szinten  az  utolsó  helyen  van.  Ebben  az
önkormányzatoknak is felelősségük van.” – tette hozzá a Néppárt önkormányzatai képviselője.

Tőke Ervin a hóeltakarítással kapcsolatban hívta fel a városvezetés figyelmét, hogy a lejtős utcák
takarítását kezeljék prioritásként. Példaként a zsögödi Kútpatak utcát hozta fel, ahol a nagy hó és
egy meredek lejtős szakasz miatt, lehetetlenné vált a közlekedés, az ott lakóknak könyörögniük
kellett a hókotró gép vezetőjének, hogy ott is tisztítsa meg az utat. A lejtős útszakaszok előnyt
kellene élvezzenek – hangsúlyozta Tőke.
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